



## Dagordning styrelsemöte 10/2 - 2020

### **§1 Mötets öppnande**

Mötet förklaras öppnat

### **§2 Närvarande ledamöter**

David Matsson

Erik Österberg

Erik Purfürst

Axel Halvarsson

Niclas Landström

Erica Källberg

Eliaz Utbult

Natasha Mattsson Larsson

Emmy Rylander

Robin Nappo

Masis Vardanian

Sebastian Torres

### **§3 Val av mötesordförande**

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.

#### **§4 Val av mötets sekreterare**

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.

#### **§5 Val av justerare**

David Matsson och Axel Halvarsson väljs till justerare.

#### **§6 Fastställande av dagordning**

Dagordningen kompletteras med en punkt under namnet Samo (se § 21). I övrigt fastställs dagordningen.

#### **§7 Varvet runt**

**Ordförande:** Varit upptagen med gaius.

Har pratat med institutionen om en föreläsningsserie samt oskyldighetsprojektet som nu är ingång. Övrigt varit relativt lugnt.

**Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres):** Varit på möte med kåren innan de tillträdde.

Pratat en del med Institutionen om föreläsningsserie. (Se vidare nedan §15.)

Imorgon har de möte med femjur.

Startat igång kursombudsgrupper. Dessa valdes ut tillsammans med föregående (JF-) styrelsens utbildningsansvariga.

De har mailat angående utbildning för kursombud.

**Kassör:** Har fått teckningsrätt. Pratad en del med kåren. Ska göra budget idag tillsammans med ordförande och föregående styrelsens ordförande och kassör.

**Kommunikation:** Har fixat med sociala medier (Instagram och Facebook). Också hållit på en del med hemsidan.

Bokat möte med rådgivare för att lösa vissa tekniska problem med hemsidan.

**Idrott:** Maila för att se hur anmälan till korpen sker. Tagit kontakt med student angående yogapass.

Blev inbjudna till en fotbollsturnering av uppsala-ekonomerna.

**Sekreterare:** Uppdatering om SJM. Anmälan stängde i onsdags (5/2). Kommer ha möte med lokalarrangörerna vid de andra lärosätena idag (10/2).

Skrivningsdelen börjar på fredag (14/2).

**Evenemangsansvariga (Eliaz Utbult och Robin Nappo):** Jobbar med att hitta lokal till diplomeringen.

Ska välja ut till evenemangsutskottet.

Introducerat sig för kåren och institutionen.

Frågar om högtidstalare till diplomeringen. Styrelsen diskuterar personer som skulle passa.

Fråga om white board-tavlan: Femjur vill låna tavlan till internationella kvinnodagen. Styrelsen ser inga problem med detta.

**Näringsliv (Erica Källberg och Emmy Rylander):** Har haft fullt upp med Gaius.

Kontaktat samarbetspartners.

Har haft möte med några samarbetspartners. Förhoppning om att ha möte med samtliga samarbetspartners.

Förnyat avtal med samarbetspartner är i slutskedet.

**Chefredaktör rättstrycket:** Nästa tidning ska handla om hållbarhet. Kommer publiceras i slutet av April. Filip Holm, Margona Goxhuli är valda till medredaktörer.

**Vice ordförande:** Har gjort schema, kalender och dylikt inför verksamhetsåret. Hade ansvarsvecka för JF-rummet förra veckan.

### ***§8 Styrelsemöten – dag och närvaro***

Vid överlämningsresan bestämde styrelsen att styrelsemöten skulle hållas på tisdagar vilket också kommer göras i fortsättningen. Närvaro är något som styrelsen kommer prioritera.

### ***§9 Kallelser och dagordningar***

Vice ordförande frågar var styrelsen vill få dagordningen.

Styrelsen vill ha det i facebook-gruppen.

### ***§10 Hemsidan***

Styrelsen diskuterar vad för titlar de olika utskotten ska ha.

Kommunikationsansvarig ska ha möte, med företag som sysslar med rådgivning för att kunna redigera hemsidan, imorgon.

### ***§11 Förnya samarbetsavtal***

Näringsliv har väldigt mycket utrymme varpå de rådfrågar styrelsen om man vill ingå nya samarbeten. Man har haft ungefär samma samarbetspartners de senaste åren.

Styrelsen diskuterar om man vill öppna upp för fler samarbeten. Man diskuterar möjligheten att öppna upp för humanjuridiska byråer.

### ***§12 Eventplanering***

Styrelsen pratar om evenemang man kan ha med samarbetspartnerna. Bland annat nämns: Quiz, lazerdome, bio, blodomloppet (eller annan sportaktivitet), fifa-kväll och en kombination av case-föreläsning och musikquiz som skett vid tidigare evenemang.

Man diskuterar möjligheten att ha en föreläsningsserie med 3-4 föreläsningar under terminen. (Se vidare nedan i § 15.)

### ***§13 Godkännande av nytt evenemangsutskott***

Det är många som sökt i år. Styrelsen diskuterar möjligheten att ha intervju för att underlätta valet till utskottet. Då evenemangsansvariga inte valt ut de man vill ha i utskottet kommer det istället godkännas vid nästa möte.

#### ***§14 Budget - info***

Kassören har pratat med kåren. JF är (ekonomiskt) låst fram tills budgeten är godkänd.

Presentkortet, till vinnaren för gaius-tävlingen, får vänta tills budgeten är godkänd.

När budgeten är godkänd kommer kassören prata med varje enskild post om vad de får göra.

#### ***§15 Föreläsningsserie - Humanjuridik***

Utbildnings har pratat en del med Institutionen. Första föreläsningen: Man har en gästföreläsare som kommer på fördjupningskurs 20/2. Styrelsen diskuterar möjligheten att öppna upp denna föreläsning för andra studenter då man bokat en stor sal trots att det är liten klass. Man diskuterar även möjligheten att involvera asyrlätsstudenterna. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

Andra föreläsningen: Straffrättsföreläsning med Björn Hurtig (20/3)

Styrelsen pratar om att göra det till en föreläsningsserie (3-4st) då man redan har två föreläsningar bokade.

#### ***§16 FEMJUR förvaring i JF-rummet***

Femjurs ordförande mailade. De vill dubbelkolla att de fortfarande får förvara grejer på kontoret. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

### ***§17 Förvaring och vistelse i styrelserummet***

Styrelsen diskuterar användandet av kontoret. Man har även fått kritik om att nödutgången varit blockerad. Förslag på att fixa till kontoret, för att fler ska kunna vara där inne samtidigt, diskuteras.

### ***§18 Webmail***

Man diskuterar möjligheten att flytta domänen för webbmailen från misshosting till gmail. Styrelsen ställer sig positivt till detta.

### ***§19 Oskyldighetsprojektet***

Sekreteraren kommer ta emot mailen och därefter bekräfta. Det har redan börjat komma in anmälningar. Rent organisatoriskt kommer projektet gå under institutionen.

### ***§20 Ansvarsveckor***

Viceordförande har gjort ett schema och en lista på saker som den som har ansvarsvecka ska göra. Styrelsen diskuterar ett framtida köp av en ny dammsugare.

### ***§21 Samo***

Rebecca och Sebastian väljs som ombud från juridiska föreningen.

## **§22 Övrigt**

Kick off: Styrelsen diskuterar möjligheten att ha en enskild kick off med bara styrelsen, samt en kick off tillsammans med samarbetspartners. Man bestämmer att man ska kolla på datum för detta.

Sittning: Evenemangsansvariga föreslår 27/3 som datum för vårterminens sittning.

Google kalender: Vice ordförande har gjort en google kalender. Kommer delas med resterande styrelse snart.

Feedback från gaius-tävlingen: Styrelsen ska sammanställa feedbacken.

## **§23 Nästa möte**

Tisdag 18/2 kl. 8:00-10:00.

## **§24 Mötets avslutande**

Mötet avslutas.